



香港工業總會

Federation of Hong Kong Industries

香港九龍長沙灣 長裕街8號

億京廣場31樓

31/F, Billion Plaza, 8 Cheung Yue Street

Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel +852 2732 3188 傳真 Fax +852 2721 3494

電郵 Email fhki@fhki.org.hk

Industry News 業界新聞

美國對源自內地的碳鋼及合金鋼螺絲 展開反傾銷及反補貼調查

美國國際貿易委員會於 2019 年 2 月 28 日，宣布對源自包括內地的進口碳鋼和合金鋼螺絲，展開反傾銷和反補貼初步調查，以裁定有否合理理據顯示該等進口以低於公平價格在美國出售和接受中國政府補貼，從而對美國工業造成或威脅造成實質損害，或阻延其發展。詳見網址：

https://www.tid.gov.hk/tc_chi/aboutus/tradecircular/cic/americas/2019/ci1722019.html

如有查詢，請聯絡工業貿易署何小姐（2398 5405）。

US Preliminary Investigations on Antidumping and Countervailing Actions against Carbon and Alloy Steel Threaded Rod from the Mainland of China

The US International Trade Commission announced on 28 February 2019 the initiation of preliminary antidumping and countervailing duty investigations on carbon and alloy steel threaded rod from, among others, the Mainland of China, for determining whether there is a reasonable indication that the US industry is materially injured, threatened with material injury or materially retarded by such import at less than fair value and subsidised by the Chinese Government. For details, please refer to the following website:

<https://www.tid.gov.hk/english/aboutus/tradecircular/cic/americas/2019/ci1722019.html>

For enquiry, please contact Miss KY Ho of the Trade and Industry Department (2398 5405).

政策、研究及傳訊科
Policy, Research & Communication Division